
Geachte leden van de Raad van Toezicht, 

  

Tot mij wendde zich FNV Personeel. FNV Personeel deelde met mij uw memo (RvT/DC/004 – 25-
02-22) waarin u constateert dat er een acuut risico is voor de continuïteit en de reputatie van de 
vereniging. In het belang van die continuïteit heeft u op vrijdag 28 februari aanstaande een 
spoedvergadering van het Ledenparlement bijeengeroepen. Op de agenda staat het 
voorwaardelijk ontslag van de leden van het Algemeen Bestuur.  

  

Ook FNV Personeel heeft herhaaldelijk haar zorg geuit over het gevoerde beleid en de sociale 
veiligheid binnen de vereniging. FNV Personeel ziet ook dat de vereniging op dit moment 
stuurloos is en dat baart haar grote zorgen, deze opvatting en die zorgen lijken te worden gedeeld 
door de sectoren en het MT van de werkorganisatie.  FNV  Personeel heeft u hier eerder over 
aangeschreven, maar tot op heden heeft zij geen reactie ontvangen.  

  

FNV Personeel is met de sectoren en het MT van oordeel dat een route uit de impasse is gelegen 
in het gepresenteerde Overgangsplan voor de FNV waarin niet wordt aangedrongen op het 
aftreden/ontslaan van het voltallige Algemeen Bestuur. Dit plan is volgens FNV Personeel beter 
voor de continuïteit van de FNV, met name omdat belangrijke dossiers door inhoudelijk 
betrokken en ter zake deskundige DB-leden kunnen worden uitgevoerd. Maar ook als het 
Ledenparlement wel besluit tot aftreden/ontslag is het van het grootste belang dat een interim-
bestuur het vertrouwen heeft van de sectoren en de werkorganisatie. Ook de opdracht die een 
interim-bestuur krijgt dient hun steun te hebben. Zoals bij u bekend is, wil FNV Personeel onder 
meer dat er eerst deugdelijk en objectief onderzoek wordt gedaan naar de gebeurtenissen zoals 
omschreven in het ultimatum aan het bestuur en er pas daarna wordt overgegaan tot het houden 
van nieuwe verkiezingen.  

  

Zonder de geldende governance te willen doorbreken lijkt het FNV Personeel goed als er overleg 
tussen uw Raad en haar bestuur op gang komt om te zien of er een gedeelde opvatting bestaat 
over de juiste weg voorwaarts. Wellicht is het goed dat een eerste aftastend overleg daarover 
plaatsvindt tussen uw advocaat en mijzelf. Een alternatief is dat uw Raad meteen contact 
opneemt met Gert-Jan van der Vossen die het vertrouwen geniet van de verschillende gremia 
binnen de FNV. 

  

Ik verneem graag uiterlijk morgen, woensdag 26 februari voor 16.00 uur uw reactie. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Derk Domela Nieuwenhuis 

Advocaat 


